
Zápis ze zasedání výboru základní odborové organizace ÚOCHB AV ČR v.v.i.  
Ič. 30.11.2017 7V  

 
Dne : 30.11.2017  
 
Přítomni: Baňková M., Barták Z., Günter J., Hniličková J., Pokorná J., Poncar P., Vondrášek J., 
Žáková L, Šobíšek K 
 
Program schůze výboru:  
1) Finalizace materiálů pro opravu chaty v Dolní Malé Úpě – vyhodnocení nabídek  
2) Návrh umístění jídelních a občerstvovacích automatů na UOCHB  
3) Odměny poskytované odborovou organizací v zásadách hospodaření 
4) Otázka FKSP a benefitů pro zaměstnance 
5) Různé 
 
 
ad 1) ZB a KŠ připravili finální dokumentaci k výběru externí firmy k opravě chaty v Dolní 
Malé Úpě, po představení nabídek, diskusi o kompletaci a výši nabídek byla výborem 
doporučena firma Truhlářství Urban, který zajistí i dodávky stavebních prací ve spolupráci 
s firmou V. Popov v jedné nabídce. Výše nákladů odhadovaných na opravu je 1 176 000 Kč. 
Tato nabídka bude komunikována vedení ústavu a bude dohodnut zdroj financování. Po 
odsouhlasení postupu byli výborem jako koordinátoři celé opravy odsouhlaseni Zdeněk 
Barták a Karel Šobíšek.  
 
Ad 2) JV představil 2 konkrétní nabídky firem na jídelní a nápojové automaty na UOCHB. Jde 
o firmy Delico a Very Goodies. Výbor se rozhodl doporučit formu Delico, finální rozhodnutí je 
na vedení UOCHB. KŠ poznamenal, že umístění automatů musí schválit bezpečnostní a 
požární technik a musí se také vyřešit případné napojení na zdroj vody.  Nabídka byla poté 
postoupena vedení k učinění rozhodnutí. 
 
Ad 3) Byla diskutována výše peněžních darů při životních a pracovních jubileích pro členy OO 
UOCHB. Bylo konstatováno, že ve většině případů jde o malé částky, které výbor navrhl 
zvýšit. Diskuse vyústila v návrh úpravy Zásad hospodaření s prostředky OO UOCHB, který 
bude předmětem diskuse a hlasování na nastávající výroční schůzi OO UOCHB.  
 
Ad 4) Byla diskutována nevyhovující nabídka benefitů hrazených ze SF, výbor souhlasil s 
postupem otevřít tuto otázku po získání informací o stavu SF, který by měl být poskytnut THS 
jako podklad pro jednání s ředitelem ústavu. Rozšiřující nabídku benefitů v průběhu roku 
výbor předloží jako návrh vedení ústavu. 
 
Ad 5) Na závěr byl diskutován program nastávající výroční členské schůze a navrženy termíny 
uspořádání. Finální datum bylo stanoveno na 6.12.2017. 
 
Zapsal JG, schválil JV 


